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Protokół nr 22/2012  

z  XXII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

w dniu 24 października 2012r. 

XXII sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.10.00 w 

sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  M. Włodarczyk 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich przybyłych. W  sesji wzięło udział  13 

radnych, radni: Fabiś i Krawiec nieobecni usprawiedliwieni. Przewodnicząca powitała 

także radną Powiatu B. Pater oraz przedstawiciela Posterunku Policji w Białośliwiu. 

Dodała, że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności 

radnych oraz gości w załączeniu.   

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

września 2012 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rocznej stawki podatku od nieruchomości 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej oraz sposobu jej 

poboru. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2012-2024. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

13. Sprawy różne, wolne wnioski. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

15. Zakończenie. 

 

 

W sprawie przedstawionego porządku obrad nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
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Ad.2.  

Przewodnicząca Rady w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 26 września 2012 roku poprosiła o wypowiedź 

sekretarza sesji radną Świadek. 

Radna Świadek powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi o jego przyjęcie 

bez czytania.  

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 

Ad.3. 

Radna Krupa poinformowała wszystkich, że z dniem dzisiejszym rozpoczęto budowę 

chodnika z zatoką przystankową w Grabównie. 

Radny Klesa w nawiązaniu do dyskusji z ubiegłej sesji powiedział na temat 

przebudowy Placu Wolności, że sprawdził, że wykonawca zgodnie z umową ma 

obowiązek przez 3 lata, od daty dokonanego odbioru robót, dokonywać konserwacji 

położonego polbruku na  tym placu. 

Radny Zawistowski powiedział, że dokonywanie konserwacji, to nie to samo co 

dokonywanie napraw i poniesienie odpowiedzialności za błędy w wykonaniu zadania. 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady M. Włodarczyk powiedziała, że: 

- 28.09 – odbyła się uroczystość obchodów dnia patrona szkoły na którym ze 

względu na mój urlop reprezentowała mnie przewodnicząca Komisji Oświaty 

K.Krupa, 

- 18.10 - posiedzenia wspólne wszystkich komisji Rady, gdzie analizowano materiały 

dot. wykonania budżetu za I półrocze 2012r. oraz materiały na bieżącą sesję, 

- ponadto dyżury w urzędzie gminy. 

Ad.5. 

Wójt T. Dąbrowski przedstawił zarządzenia wydane w minionym okresie, a 

następnie powiedział, że: 

28.09. – brał udział w uroczystościach dnia patrona szkoły, gdzie jednym z 

elementów programu tych obchodów był bieg terenowy w którym uczestniczyło około 

80 uczestników. 

8.10.- rozpoczęcie roku akademickiego w pilskim oddziale Uniwersytetu Adama 

Mickiewicza w Poznaniu, 
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12.10 – obchody Dnia Nauczyciela, 

13.10. – uroczystość  w Łobżenicy z okazji trzydziestolecia istnienia Spółdzielni 

Mleczarskiej w Łobżenicy, 

19.10 – na UAM w Pile spotkanie na temat współpracy samorządów lokalnych w 

zakresie rozwiązywania wspólnych problemów i możliwości wykorzystania bazy 

naukowej tej uczelni 

- bieżące konsultacje z mieszkańcami oraz pracownikami urzędu. 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że radni na posiedzeniu wszystkich komisji 

przychylili się do propozycji pozostawienia stawek od środków transportowych w 

2012 roku  w obecnie obowiązującej wysokości. 

Głosowanie za utrzymaniem stawek na poziomie 2012r. 

13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 

Przewodnicząca Rady odczytała treść podjętej uchwały. 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie rocznych podatku od nieruchomości.  

Przystąpiono do głosowanie nad poszczególnymi stawkami podatku od 

nieruchomości: 

1. Od gruntów : 

a) za stawką 0,83 zł - 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych, 

b) za stawką 4,49 zł -13 głosów „za” na 13 obecnych radnych, 

c) za stawką 0,40 zł -13 głosów „za” na 13 obecnych radnych, 

2. Od budynków mieszkalnych za stawką 0,71 zł - 13 głosów „za” na 13 

obecnych radnych. 

3. Od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej od 1m2 

powierzchni użytkowej  za stawką 21,00 zł - 13 głosów „za” na 13 obecnych 

radnych, 

4. Od budynków w zakresie prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu materiałem siewnym za stawką 10,65 zł - 13 głosów „za” na 13 

obecnych radnych, 

5. Od budynków związanych z prowadzenie działalności gospodarczej w 

zakresie świadczeń zdrowotnych za stawką 4,63 zł - 13 głosów „za” na 13 

obecnych radnych, 

6. Od pozostałych budynków  za stawką 6,68 zł - 13 głosów „za” na 13 obecnych 

radnych, 
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7. Od budowli za stawką 2% ich wartości - 13 głosów „za” na 13 obecnych 

radnych, 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały w sprawie ustalenia 

rocznych stawek podatku od nieruchomości, następnie przystąpiono do 

głosowania nad przyjęciem tego projektu  w całości: 

      Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych, 

Ad.8.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej oraz 

sposobu jej poboru. 

- głosowanie za stawką 12,00 zł za sprzedaż płodów rolnych- 13 głosów „za” na 

13 obecnych radnych, 

- głosowanie za stawką 24,00 zł za sprzedaż artykułów przemysłowych i innych- 

12 głosów „za”, 1 głos „przeciw” na 13 obecnych radnych. 

Przewodnicząca Rady odczytał treść  projektu uchwały w sprawie ustalenia 

dziennej stawki opłaty targowej oraz sposobu jej poboru, następnie przystąpiono 

do głosowania nad przyjęciem tego projektu  w całości: 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych, 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że radni na posiedzeniu wszystkich komisji 

przychylili się do propozycji pozostawienia opłaty od posiadania psów w 2013 

roku w obecnie obowiązującej wysokości, czyli 40,00 zł. 

Głosowanie za utrzymaniem stawek na poziomie 2012 r. 

13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 

Ad.10. 

Skarbnik gminy E.Jendrzejek przedstawiła projekt zmian w budżecie na 2012 

rok. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
na 2012 rok 

 
 

Głosowanie: 12 głosów „za” 1 głos „przeciw” na 13 obecnych radnych 
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Ad.11. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 
2012-2024. 
 
Głosowanie: 12 głosów „za” 1  głos „przeciw” na 13 obecnych radnych  
 
 Ad.12. 
  
Wójt T. Dąbrowski stwierdził, że w zasadzie wszystkie wnioski z poprzedniej sesji 
zostały załatwione, więc nie ma potrzeby ich omawiania. 
 

Ad.13. 

Wójt powiedział, że GUS ogłosił cenę żyta w wysokości 75,86 zł za q do ustalenia 

stawki podatku rolnego, ale nie było na ten temat jeszcze dyskusji na komisjach więc 

na razie nie możemy podjąć uchwały. Izbie Rolniczej zaproponowaliśmy stawkę 60 

zł, ale ich opinia nie jest dla nas wiążąca. Jednak musimy się zdecydować na jakąś 

stawkę. 

Radny Baszczuk zauważył, że w zasadzie wszystkie oziminy wymarzły w naszej 

gminie, więc może by się zastanowić nad pozostawieniem stawki na obecnym 

poziomie. 

Wójt odpowiedział, że jest to nóż obusieczny, ponieważ przez to otrzymamy 

obniżone dotacje. 

Sołtys Dziuba zwrócił uwagę na wypowiedź z posiedzenia wspólnego komisji na 

temat kosztów utrzymania podczas wyjazdu sołtysa w czasie, gdy ten reprezentuje 

nas na terenie innej gminy. Jego zdaniem jest oczywistym, że taką delegację sołtys 

powinien otrzymać.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawa wyżywienia gości np. na dożynkach 

to jest sprawa organizatora tych dożynek. 

Radny Ochyra powiedział, że forma tego stwierdzenia była taka, że jeśli komuś to 

nie odpowiada, to nie musi kandydować na sołtysa. 

Radny Baszczuk zapytał czy jest jakaś informacja na temat możliwości gazyfikacji 

Grabionnej  w ramach współpracy z dystrybutorem gazu do szkoły w Grabionnej, 

oraz czy istnieje jakiś plan pozyskiwania inwestorów na teren naszej gminy. 

Wójt odpowiedział, że kiedyś gminy posiadały plany zagospodarowania 

przestrzennego, które potem straciły ważność. Obecnie opracowane są strategie 

rozwoju gminy i poszczególnych miejscowości. Trzeba je tylko uaktualniać. Ale na 

pewno trzeba mieć także środki i możliwości czasowe. Jeśli chodzi o gazociąg w 

Grabionnej, to swego czasu PGNiG zrobił rozeznanie, ale wtedy nie było 

zainteresowania mieszkańców. Jeśli sytuacja się zmieniła, to można ponownie 
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wykonać tego typu badania, bo to nie jest temat zamknięty. Co do inwestycji, to 

trzeba powiedzieć, że nasz potencjał jest stosunkowo ograniczony, bo nie mamy aż 

takich terenów atrakcyjnych dla inwestorów. Oni się pojawiają, ale na tych terenach 

na których oni  ewentualnie chcieliby działać, to pod tego rodzaju zabudowę nie 

mamy aż takich słabych gleb, więc trzeba je „odrolnić”, co znacznie przedraża  

inwestycje. Mieliśmy w planie urealnić dwie inwestycje tj. biogazownie i wiatraki. 

Byłyby miejsca pracy, ciepło z biogazowi, ale mieszkańcy zaprotestowali i inwestor 

się wycofał. Jest więc opór mieszkańców a potem sami mają pretensje. Kolejną 

rzeczą są podatki od działalności gospodarczej. W sąsiednich gminach, jak np. Piła 

może sobie pozwolić na ich obniżenie, bo mają ich dużo i to im wystarcza, a dla nas 

byłoby to za mało, bo jesteśmy biedni. Dlatego tak trudno spełnić wszystkie 

wymagania, chociaż w urzędzie są osoby przygotowane do rozmowy z inwestorami 

jak tylko się pojawią. 

Ponadto wójt przekazał informację o ogłoszeniu Naczelnego Weterynarza Kraju o 

istnieniu zagrożenia zarażenia bydła hodowlanego nową chorobą zwaną „wirusem 

Szwalberga”. Chodzi o to, aby rolnicy byli wyczuleni i gdyby u młodych sztuk pojawiły 

się symptomy: biegunka, spadek mleczności itp., żeby odpowiednio wcześnie 

zareagować. 

M.Boć-Ochyra- dyrektor szkoły w Miasteczku Krajeńskim poinformowała o 

zakończeniu  I etapu budowy  placu zabaw dla dzieci przy czerwonej szkole w 

Miasteczku. Dodała także, że obiekt po godzinach lekcyjnych będzie także ogólnie 

dostępny dla okolicznych dzieci. Zaplanowano również opracowanie regulaminu z 

jego korzystania oraz  zamontowanie monitoringu. 

Wójt dodał jeszcze, że zmieniła się decyzja dotycząca drewna pozyskanego z lasu 

„Dąbki” – to drzewo będzie jednak przeznaczone do ogólnej sprzedaży, nie jak 

poprzednio ustalono. 

 

Ad.14. 

Termin następnej sesji ustalono na 28 listopada br. o godz.15.30  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Rady zamknęła              

XXII sesję Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie – godz. 11.44 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w stenogramie sesji. 
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Lidia  Jaster                                                   Miasteczko Kraj. dn. 9.11. 2012 r. 
Inspektor ds. obsługi rady                                                                                             
UG Miasteczko Kraj. 

 

Sekretariat 

Urzędu Gminy 

Miasteczko Krajeńskie 

 

W oparciu o protokół z XXII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie                   

w dniu 24 października 2012 roku  poniżej przekazuję wysunięte wnioski: 

 

1.Baszczuk Z., Włodarczyk – propozycja pozostawienia stawki podatku rolnego na 
poziomie roku 2012. 

 

2. Baszczuk Z. – zrobić ponowne rozeznanie w sprawie możliwości budowy 

gazociągu w Grabionnej. 
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